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Szám: 1/1165-1/2016. 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: a Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 2016. szeptember 05-én 8.00 órai 

kezdettel tartott nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Varga József  Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsági 

elnök 

   Tislér Géza  Bizottsági tag 

   Simon Attiláné Bizottsági tag 

   Markó Péter Imre Bizottsági tag 

   Szűcs István  Bizottsági kültag 

   Tóth Gyula  Bizottsági kültag 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Ambrus Tibor polgármester 

     Dr. Szántód Anita jegyző 

     Polgárné Borsos Mária 

 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnöke, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Tisztelettel köszönti a bizottság tagjait. 

Megállapítja, hogy jelen van 6 fő bizottsági tag, az ülés határozatképes. Ismerteti a napirendi 

pontokat. Kéri a napirendi pontok elfogadását. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

162/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

az együttes nyílt ülés napirendjét az alábbiakban határozza meg: 

 

NAPIREND: 

1./ Tájékoztató a szemétszállítással kapcsolatban 

2./ Hulladékszállítással kapcsolatos ügy – Szaxon József Attila kérelme 

3./ Helyi értékvédelmi rendelet felülvizsgálata 

4./ HÉSZ módosításához környezeti értékelés szükségessége 

5./ Az egészségügyi alapellátási körzetekről szóló rendelet megalkotása 

6./ Mária Út közhasznú Egyesület kérelme 

7./ A csopaki 1734/2 helyrajzi számú ingatlan aszfaltozási ügye 

8./ Kossuth Lajos utca forgalomcsillapítási ügye 

9./ Kádár és Társa Bt. vételi ajánlata a csopaki 1131 helyrajzi számú ingatlanra 

vonatkozóan 

10./ Bodonkuti utca területrendezési ügye 

11./ Nagy Istvánné és Nagy István Szilárd felajánlása a csopaki 908 helyrajzi számú 

ingatlanra vonatkozóan 

12./ Balogh György vételi szándéka a csopaki 696/3 helyrajzi számú ingatlanra és a 

700/1 helyrajzi számú ingatlan részterületére 
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13./ A csopaki 1816 helyrajzi számú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba 

adási ügye 

14./ Répási József kérelme 

15./ Szaxon József Attila kérelme 

 

 

NAPIREND TÁRGYALÁSA: 

 

1./ Tájékoztató a szemétszállítással kapcsolatban (szóbeli előterjesztés) 

2./ Hulladékszállítással kapcsolatos ügy – Szaxon József Attila kérelme 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Az ülésen jelen van 

Hirsch Zoltán a PROBIO Zrt. képviseletében, kéri, adjon tájékoztatást a szemétszállítással 

kapcsolatban. 

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: 2015. január 01-től új törvény lépett életbe. 

2016. január 01-el az OHKT elkezdte működését, amely megpróbálja a közszolgáltató 

közkoordinációt elvégezni. A számlázást ők végzik, ahol problémák adódnak, illetve nyomdai 

problémák is. Pénzt nem kapnak. Az első negyedévet kiszámláztatták, annak a 60%-át kapják 

meg. A költségeik második negyedévtől a duplájára emelkedtek a nyaralótulajdonosok miatt. 

Folyamatosan folyószámla-hitelből élnek. Most van folyamatban a minősítési eljárásuk. 

Működtetnek komposztálót, a szelektív gyűjtés, a házhoz menő az egész működési 

területükön. Az év végéig vélhetően tisztázódik. Havonta csepegtetnek pénzeket, ez nem 

igazán jó. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Szemét szállítási díj 

megemelkedik jelentősen ezzel? 

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: Nem engedik elszállni a díjakat. Letették a 

voksot a rezsicsökkentés mellett. Ez a díjtétel egyszeri szemétszállításra és a lomtalanításra 

elég. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: A szelektív 

hulladékgyűjtők kihelyezése kísérleti jelleggel elindult. Mik a tapasztalatok? 

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: Már működik, jók a tapasztalataik, úgy látja, a 

lakosság kedveli. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: A 

nyaralótulajdonosok hozzá tudnak jutni hulladékgyűjtő zsákhoz? 

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: Zsákot tudnak az ügyfélszolgálatnál igényelni, 

illetve a járműszemélyzetnél. 

Szűcs István Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: A 

járműszemélyzetnél nincs ilyen zsák, azt mondják, menjenek az ügyfélszolgálathoz. 

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: Bárki bejött az ügyfélszolgálatra Füreden 

átvehette. Köszöni az észrevételt, jövőre megpróbálnak javítani. 

Simon Attiláné Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Problémát jelent, 

hogy nem fér be az autó az utcába ahol az állandó lakosok laknak. 

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: A zsákot olyan helyen kell elhelyezni a 

lakosoknak, ahol hozzáfér a zsákhoz az autó. 

Simon Attiláné Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: A zsák hogyan 

biztosított a részükre? Állandó lakosok ingyen kapják? 

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: Júniusban felkereste személyesen az állandó 

lakókat és átvetette velük. Az ügyfélszolgálaton átvehetik, ha szükséges. 
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Balogh Balázs alpolgármester: A településen problémát jelent a zöldhulladék gyűjtése, 

kezelése. Hiába osztott az önkormányzat komposztálót, állandóan felvetődő probléma. 

Füreden megoldott. Nálunk mennyibe kerülne, hogy ezt megoldják? 

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: Az OHKT rendelkezik arról, hogy 20 km-es 

körzetben hogyan kell megoldani a zöldhulladék gyűjtését. Van lehetőség: évi 10 alkalommal 

januárban 2, áprilistól novemberig havi 1 alkalommal gyűjtőpontot jelölnek ki, illetve ide 

tesznek nagy 30 m3-es zöldhulladékos konténert. Oda kell kihelyezni, a házhoz menős nem 

működik. Kihelyezik 2 napra és utána elviszik az adott hónapban. Meghatározott napon 

összegyűjtik és elszállítják. 

Ambrus Tibor polgármester: Úgy gondolja jól működött a lomtalanítás. 

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: Egy-egy deponál újra felgyűlt a hulladék, 

újratermelődött. Ez az egy probléma volt. Egy ránézést kérnek az önkormányzattól ez ügyben. 

Sokat küzdöttek a létszámproblémákkal is. 

Simon Attiláné Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Az elszállítás 

módját meghatározza a rendelet vagy nem? Mire készüljenek ezzel kapcsolatosan? Hogyan 

tudják levinni adott területre a zöldhulladékot az idősek? Hogyan gondolkodnak ennek a 

megoldásában? 

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: Gyűjtőpontra kell kihelyezni. El fogja küldeni 

az ide vonatkozó részt a rendeletből. 

Ambrus Tibor polgármester: Állandó lakos is több van és ingatlancsere miatt nem kötöttek 

szerződést a Probio-val. Hogy lehet közösen ezt felderíteni? 

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: Utcajegyzék van náluk, így tudják, kivel van 

szerződés. A törvény kötelezően definiálja. Az önkormányzat tud eljárni ezzel kapcsolatban. 

Ambrus Tibor polgármester: Komoly munka lenne felderíteni. 

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: Tihanyban is egy évet egy kolléga ezzel a 

felderítéssel foglalkozott. 

Ambrus Tibor polgármester: Lakossági kérelem érkezett be a 2. napirendnél. Egyik 

Alsóörsön a szelektívbe, zöldhulladékot másik héten. Ne szombaton legyen, hanem kedden 

vagy szerdán. 

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: A nyaralótulajdonosok egyöntetűen kérik? 

Lehet egyedi kérelem, csak el kell gondolkodni mi a jó. Ők kérték a szombati napot. 

Acceptálható, de ha csak öten kérik. 

Ambrus Tibor polgármester: Amennyiben komoly igény akkor tudnak tárgyalni. 

Szelektívbe egyik héten zöldhulladék legyen másikon műanyagot? 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Úgy gondolja hasznos volt a beszélgetés, 

megköszöni a tájékoztatást.  

Hirsch Zoltán PROBIO Zrt. képviseletében: Nem tudja, hogy hol van belterület, külterület. 

Vélhetően külterületről is történik. 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

163/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

a Balatonfüredi Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. szemétszállítással kapcsolatos 

tájékoztatóját tudomásul vette. 
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3./ Helyi értékvédelmi rendelet felülvizsgálata 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Bujdosó Judit főépítész: Év elején döntött a testület, hogy vizsgálják felül a rendeletet. Az 

előírásnak megfelelő nyilvántartási lapok nincsenek mellékelve a rendelethez. Az azóta eltelt 

időben lett még egy aktualitása. A településképi törvényt meghozta az Országgyűlés, ami 

előírja arculati kézikönyv elkészítését. Erre a végrehajtási rendelet még nem született meg. A 

másik aktualitás, hogy az értéktárnak is van épített környezeti érték jogosultsága. Ezeket a 

nyilvántartó lapokat, települési értékeket fel tudják használni ott is. A közös megbeszélés 

elindult ez ügyben. A nyilvántartó lapok kidolgozásra kerültek. Ez a munka munkaközi 

fázisban van, egy-két hónap szükséges a rendelet felülvizsgálatához. 

Ambrus Tibor polgármester: Mit jelent ez? Mi alapján kerültek az épületek besorolásra? 

Arra, hogy 89 épületen végigmenjenek, jelenleg nincs lehetőség. Az elkövetkezendő hetekben 

mindenki végignézi és írásban visszajelez, akkor a következő ülésen lehetne tárgyalni.  

Tombor Balázs: Volt egy eredeti lista, ez alapján indultak el. Végigjárta, végig fényképezte. 

Tettek be olyanokat, amiket javasol, illetve amit nem. Mostani állapotról készültek fényképek, 

illetve a múltban hogy nézett ki. Szabó Jánossal tárgyaltak és együtt állították össze a listát.  

Bujdosó Judit főépítész: A jelenlévő képviselőknek nagy rálátása van a településre, ezt a 

kiegészítést a lakosságnak is meg kell ismernie és véleménynyilvánítási jogot kell adni nekik. 

Nincs határidő. Maguknak szabjanak határidőt, hogy haladjanak a munkával, amire 30 napot 

javasol.  

Ambrus Tibor polgármester: Javasolja, hogy a honlapra tegyék ki. Melyik kerüljön be az 

értéktárba? Erre is kellene javaslat. 

Tombor Balázs: Többsége beleilleszkedik az értéktárba.  

Ambrus Tibor polgármester: A helyi értéktárba azok kerüljenek, amiket éreznek, hogy oda 

való. Van egy-két dolog a Ranolder-kereszt, Hősők keresztje, ezek lehetnének a helyi 

értéktárban maradandó érték. Ilyen épületekre gondol az értéknél. Más az értékvédelem és 

más az értéktár. Répásiék házát a helyi értékvédelembe bevenné. 

Bujdosó Judit főépítész: Értékként az épületek, mint egyedi védelem jelenik meg, ezzel 

foglalkoztak, illetve az építménnyel. Keresztek, kilátót építményként kezelték. 

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Azok az épületek, 

amik bekerülnek a helyi védelembe, értéktárba esetleges felújítás során ugyanazok az 

előírások vonatkoznak, mint az egyéb épületekre? 

Bujdosó Judit főépítész: Szigorúbbak az előírások. A tömegnek meg kell maradni, minél 

autentikusabb. Alap. 

Ambrus Tibor polgármester: Ki kell hirdetni, hogy van egy ilyen lehetőség és negyedévente 

lehetne erre pályázni. 

Balogh Balázs alpolgármester: Legyen először pénz és utána tudnak ezzel foglalkozni. 

Bujdosó Judit főépítész: A rendelet szövege későbbi fázis lesz. A területi védelem kérdését 

kell egyeztetni. Ez egy történeti áttekintés elsősorban a település múltjából. Egyelőre egy 

területi védelmet jelöltek ki, a karaktervédett területet Kövesdi, régi csopaki részre 

vonatkozik. Ennek alátámasztása megtörténik a tanulmányban. Van lehetőség újabb értékek 

megőrzésére. Borút pincéi és tanösvényei, történeti malom út és malmainak területi védelme, 

illetve történeti villák és nyaralók. Ha ezekre fel tudnának tűzni területi védelmet, értékes 

magja lenne a településnek. Elindultak a szőlővédelmek, tanösvények védelme, bor- és 

szőlőkultúra megőrzése. Ezeket javasolja bevenni. Erre van egy diplomamunka, ennek a 

felhasználását szeretné ebben a munkában. Az a javaslata, hogy ezt a diplomamunkát vegyék 

meg és felhasználhatják. Szerzői jogi védelem felmerülhet. Értékes munka, fel lehetne 

használni. 100-150.000,- Ft-tal szokták ezt díjazni. Javasolja, vegyék meg, szinte 
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projektszinten ki vannak dolgozva. Ebben várja a döntést, illetve a tematikus utak be 

legyenek-e véve az értékvédelembe? 

Ambrus Tibor polgármester: Igen legyenek bevéve. 

Bujdosó Judit főépítész: Van a karaktervédett terület, stb. Kossuth, Fenyves, Kisfaludy. 

Szabó János Csopaki Települési Értéktár Bizottság elnöke: Nyaraló, megőrzendő ház egy-

kettő akad, a villasorok lebontásra kerültek, vagy komoly átalakításra. Rozmaring utcában 

épül 6 db nagy ház, azzal szemben van egy ház a Mandulavirágtól vissza kettővel 20-as 

években épült, a veranda rész megvan még. A sétányon volt még jó pár ház, de nem tudná 

megnevezni, mert le lettek bontva. 

Bujdosó Judit főépítész: Budai-villa műemléki, Takács-villa műemlékvédett. Őry-villa 

szintén, Ranolder szintén, Váradi Szabó-ház is, Lóczy-ház is, Nagycsécsi-lak. 

Szabó János Csopaki Települési Értéktár Bizottság elnöke: A hangsúlyt a felső 

városrészre kellene helyezni. Olyan jellegű épületek voltak, ezeket jó lenne megőrizni, ahogy 

van, és amíg menthető. Példa Salföld erre, ahogy megőrizték a települést.  

Bujdosó Judit főépítész: A Malom út a patak mellett van egy tervezett sétány, az négy-öt 

malom átjárhatóságát lehetne rá felfűzni.  

Ambrus Tibor polgármester: Ha azt mondják séta út, akkor úgy is kell feltüntetni. 

Bujdosó Judit főépítész: Másik te4matikus út a bor-út lenne. Ha együttműködnének ebben a 

borászok, akkor  a reklámfelületeket is egységesíteni lehetne egy imázzsal.  

Tóth Gyula Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: A pince mellett 

egy 50 éves ültetvény van a Berekháti úton.  

Ambrus Tibor polgármester: A Berekhát a Linczy pincével zárul. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Testületi ülésen 

döntsenek erről.  

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Először állapítsák meg, 

hogy melyek a helyi védelem alá tartozó épületek és utána döntsenek utakról, stb. Mindenki 

otthon áttekinti. 

Balogh Balázs alpolgármester: Vannak jó dolgok a tanulmányban, de véleménye szerint 

rendszerezettebben kellene. Szükségük van x túraútvonalra, ezeket ki kell dolgozni. Van egy-

két eltérés benne. Nem a pénzt sajnálja. 

Bujdosó Judit főépítész: Ez is járható út. Beszélt a szerzővel, hajlandó korrigálni az anyagot. 

Balogh Balázs alpolgármester: Beszéljenek vele, mennyiért készíti el, amire szüksége van 

az önkormányzatnak? 

Bujdosó Judit főépítész: Az drágább lenne. 

Balogh Balázs alpolgármester: De ez így nem jó. 

Ambrus Tibor polgármester: Sokat segítenek diplomamunkához felhasználásra adatokkal 

és nem kértek pénzt az adatokért az egyetemistáktól. Amiket mi adtunk, az is érték. 

Bujdosó Judit főépítész: Nem megvételről lenne szó, hanem segítségnyújtásról. Egyedi 

védelmek az épületek, a területi védelem ugyanúgy része az értékvédelmi anyagnak. 

Párhuzamosan kell foglalkoznunk az egyedi és területi védelemmel. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Át kell nézniük az 

anyagot. 

Bujdosó Judit főépítész: Területi védelemnél ajánlások vannak, a döntéstől függ, hogyan 

tervezzük tovább. 

Ambrus Tibor polgármester: Karaktervédett terület és utcakép védett terület között mi a 

különbség? 

Bujdosó Judit főépítész: Minimális különbség van. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Ez egy jó ötlet lenne 

ezeket a villákat egy útra felfűzni. 
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Balogh Balázs alpolgármester: Mennyire kell konkrétan beletenni? Borút működését 

részletes egyeztetések útján lehet kidolgozni, ami lehet évről-évre változni fog. 

Bujdosó Judit főépítész: Az értékvédelem és turisztikai projekt meghatározása két külön 

dolog. 

Balogh Balázs alpolgármester: Az emberek hozzáállása változott, a villák esetében 

tulajdonosváltások voltak, stb. Megnevezik, van ilyen túraútvonal, jelenjen meg, de részleteit 

ne rakják bele ebbe. 

Bujdosó Judit főépítész: Itt építészeti értékekről van szó. A házakat, épületeket meg kell 

nevezni. A tematikus utak értékvédett megnevezésével egyetért a bizottság? Elég annyi, hogy 

azt mondják igen és ennek alapján kidolgozzák a részleteit. Karaktervédett területet is levédik 

és hozzá tartozó építészeti értékeket, mint érték működne. Másik a turisztikai rész. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Át kell tekintetni, 1 

hónap határidőt kapnának, ami pedig olyan javaslat, azt el kell juttatni és következő bizottsági 

ülésen tárgyalják meg. 

Bujdosó Judit főépítész: Közzétegyék, ami az épületekkel kapcsolatos anyag? 

Ambrus Tibor polgármester: 89-et közzé lehet tenni, ezeket kívánja helyi védelem alá 

helyezni, hogy készül valami. 

Bujdosó Judit főépítész: Területi védelemmel kapcsolatban megkeresheti a diplomamunka 

készítőjét? Javítani kell és a térképet átszerkeszteni. 

Ambrus Tibor polgármester: Alpolgármester úr azt mondta ne, ki kellene találni, mit 

szeretnének, és arra akar valamit, vagy tud valamit. 

Balogh Balázs alpolgármester: Értéktárral kapcsolatban csináljanak olyan kiadványt, ahol 

az értékeik benne vannak és külön venni, ami látogatható. 

Ambrus Tibor polgármester: Helyi értékeket, növény- állatvilágot nem vették be, érdemes 

felvenni a kapcsolatot ez ügyben a Nemzeti Parkkal. Temetőkbe is egy-két fát védetté tenne. 

Gondolkodjanak ilyenen is. 

Bujdosó Judit főépítész: Értékvédett lehetnek az épületek és környezete, az állatvilág nem 

tartozik ide, de az értékes növények igen. 

Szabó János Csopaki Települési Értéktár Bizottság elnöke: Lengyel Mártonék az Apáca 

strandtól Honvéd üdülőig rehabilitációs tervet készítettek. Műszaki egyetemmel is fel lehetne 

venni a kapcsolatot és feladatot kiadni, hogy dolgozzák ki. 

Balogh Balázs alpolgármester: Kilátó-utat is be lehetne venni. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Véleménye szerint 

napolják el a napirendet az októberi ülésekig. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság határozathozatal nélkül a helyi 

értékvédelmi rendelet felülvizsgálata napirendi pontot elnapolja és az októberi bizottsági, 

testületi ülésen tárgyalja. 

 

 

4./ HÉSZ módosításához környezeti értékelés szükségessége 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Bujdosó Judit főépítész: A folyó HÉSZ módosítással kapcsolatban a Fecske utcai területre 

környezeti vizsgálat szükségességéről kell dönteni. A tervező javaslata alapján és a 

dokumentációban kifejtett indokok alapján, szakmailag nem tartják indokoltnak a környezeti 

vizsgálat szükségességét. Kéri, a határozati javaslat szerint döntsenek. 



7 
 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Aki egyetért azzal, 

hogy a Képviselő-testület állapítsa meg és nyilatkozza ki, hogy a helyi építési szabályzat 

módosítása kapcsán, ahol a Fecske u-i (Lf3 jelű övezetben) építési paraméterek közül a 

rendeltetésszám 4 egységről 6 egységre emelkedik az egyes tervek, illetve programok 

környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I.11.) Kormányrendeletben meghatározott környezeti 

vizsgálat elkészítését, az előterjesztés szakmai indokolása alapján, ne tartsa szükségesnek, 

kéri, szavazzon. 

 

A bizottság az alábbi javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé: 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

164/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy állapítsa meg és nyilatkozza ki, hogy a helyi 

építési szabályzat módosítása kapcsán, ahol a Fecske u-i (Lf3 jelű övezetben) építési 

paraméterek közül a rendeltetésszám 4 egységről 6 egységre emelkedik az egyes 

tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 2/2005. (I.11.) 

Kormányrendeletben meghatározott környezeti vizsgálat elkészítését, az előterjesztés 

szakmai indokolása alapján, nem tartja szükségesnek. 
 

5./ Az egészségügyi alapellátási körzetekről szóló rendelet megalkotása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Dr. Szántód Anita jegyző: Ismerteti az előterjesztést. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Aki elfogadja, hogy 

támogassák az egészségügyi alapellátási körzetekről szóló rendelet melléklet szerinti 

tartalommal történő jóváhagyását és a Nemzeti Egészségfejlesztési Intézet részére 

véleményezésre történő megküldését, kéri, szavazzon. 

 

A bizottság az alábbi javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé: 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

165/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy támogassa az egészségügyi alapellátási 

körzetekről szóló rendelet melléklet szerinti tartalommal történő jóváhagyását és a 

Nemzeti Egészségfejlesztési Intézet részére véleményezésre történő megküldését. 

 

 

6./ Mária Út közhasznú Egyesület kérelme 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Ismerteti az 

előterjesztést. Azt gondolja, hogy járuljanak hozzá minden jogszabályt betartva. 
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Balogh Balázs alpolgármester: Már most is vannak kint jelzések. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Aki egyetért azzal, 

hogy a Mária Út Közhasznú Egyesület kérelmére Csopak közigazgatási területén a 

Homokbánya-Fenyves-Kossuth Lajos-Petőfi Sándor utcák közötti szakaszon 12 cmx10 cm 

méretű útvonaljelzések elhelyezéséhez a hozzájárulást adják meg azzal, hogy a hozzájárulás 

kiadása ne mentesítse a kérelmezőt a szükséges engedélyek, hozzájárulások beszerzésének 

kötelezettsége alól és a jelzések pontos helye a kihelyezés előtt egyeztetve legyen, kéri, 

szavazzon. 

 

A bizottság az alábbi javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé: 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

166/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Mária Út Közhasznú Egyesület (8200 

Veszprém, Házgyári út 7.) kérelmére Csopak közigazgatási területén a Homokbánya-

Fenyves-Kossuth Lajos-Petőfi Sándor utcák közötti szakaszon 12 cmx10 cm méretű 

útvonaljelzések elhelyezéséhez a hozzájárulását adja meg azzal, hogy a hozzájárulás 

kiadása nem mentesíti a kérelmezőt a szükséges engedélyek, hozzájárulások 

beszerzésének kötelezettsége alól. A jelzések pontos helyét a kihelyezés előtt 

egyeztetni szükséges. 

 

 

7./ A csopaki 1734/2 helyrajzi számú ingatlan aszfaltozási ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Csopaki területen lévő zsákutca. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Felajánlottak 50%-

ot. Van ilyen rendelet. Nem nagy összegről van szó, véleménye szerint támogassák őket. 

Balogh Balázs alpolgármester: Nyilvánossá kellene tenni. 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Engedélyköteles lenne. Hoztak egy árajánlatot, 

erre engedély kell. 

Balogh Balázs alpolgármester: Szilárd burkolatú útnál? 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Ott nem kell engedély. Egy terv akkor is 

kellene a vízelvezetés miatt. 

Ambrus Tibor polgármester: A lakók saját hatáskörben felújíthatják az utat. Kössenek egy 

megállapodást és onnantól az ő felelősségük. 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Szerezzék be az engedélyeket. 

Ambrus Tibor polgármester: Fel kell hívni a figyelmüket, hogy a szükséges engedélyeket 

szerezzék be. 800.000,- Ft bemutatott számla ellenében az önkormányzati rész. 

Simon Attiláné Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Az aláírás teljes a 

lakosság részéről megtörtént? 

Máhl Teréz vagyongazdálkodási ügyintéző: Igen megtörtént, négyen laknak ott. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: 50%-ot állják és 

megállapodást küldeni az érintetteknek. Aki egyetért azzal, hogy Hack Mária, Dr. Goodarzi 

Parisa, Forsthoffer Ferenc kérelmére az önkormányzat kizárólagos tulajdonában álló csopaki 

1734/2 helyrajzi számon nyilvántartott helyi közút Dati-Sped Kft. 2016. július 28-án kelt 
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ajánlatában szereplő műszaki tartalom szerinti burkolat felújításához a tulajdonosi 

hozzájárulást adják meg úgy, hogy a tulajdonosi hozzájárulás ne mentesítse kérelmezőket a 

szükséges engedélyek, hozzájárulások, nyilatkozatok beszerzésének kötelezettsége alól, a 

burkolat felújítás költségének felét, de maximum 600 000, - Ft+Áfa összeget az 

önkormányzat a 2016. évi költségvetésében az általános tartalék terhére biztosítsa, illetve 

kérelmezők az útépítési költségek fennmaradó részét saját költségükön (engedélyezési, 

kivitelezési és minden egyéb költség) és saját felelősségükre valósítják meg, ezzel 

kapcsolatban az önkormányzattal szemben semminemű igényt nem érvényesíthetnek, az 

útépítést követően az érintett utak tulajdoni és kezelői jogában változás nem történik, kéri, 

szavazzon. 

 

A bizottság az alábbi javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé: 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

167/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Hack Mária (8229 Csopak, Erdőalja u. 20.), 

Dr. Goodarzi Parisa (1065 Budapest, Révay köz 2. II. 1/A.), Forsthoffer Ferenc (1117 

Budapest, Nádorliget utca 8 F. ép. 5. em. 54/A.) kérelmére az önkormányzat 

kizárólagos tulajdonában álló csopaki 1734/2 helyrajzi számon nyilvántartott helyi 

közút Dati-Sped Kft. 2016. július 28-án kelt ajánlatában szereplő műszaki tartalom 

szerinti burkolat felújításához  a tulajdonosi hozzájárulását adja meg az alábbi 

feltételekkel: 

 A tulajdonosi hozzájárulás nem mentesíti kérelmezőket a szükséges 

engedélyek, hozzájárulások, nyilatkozatok beszerzésének kötelezettsége alól. 

 A burkolat felújítás költségének felét, de maximum 600 000,- Ft + Áfa 

összeget az önkormányzat a 2016. évi költségvetésében az általános tartalék terhére 

biztosítja. 

 Kérelmezők az útépítési költségek fennmaradó részét saját költségükön 

(engedélyezési, kivitelezési és minden egyéb költség) és saját felelősségükre 

valósítják meg, ezzel kapcsolatban az önkormányzattal szemben semminemű igényt 

nem érvényesíthetnek.  

 Az útépítést követően az érintett utak tulajdoni és kezelői jogában változás nem 

történik. 

 

 

8./ Kossuth Lajos utca forgalomcsillapítási ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Járható út lenne, ha a 

Balogh Balázsék környékére egy fekvő rendőr részt elhelyeznének. 

Tóth Gyula Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság külső tagja: A 30-as tábla 

nem ér semmit sem. 

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Rendőrt kell kiállítani 

oda és büntesse meg őket. Ellenőrizni kell és büntetni. A kérelmezőkhöz a Driska Barbara is 

hozott egy levelet erre vonatkozóan. 
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Balogh Balázs alpolgármester: Nagyon szűk az út, keskeny a járda és az 50-es sebesség 

korlátozást nem tartják be. Sok közlekedés szakemberrel beszélt és azt mondták, hogy ha 

fekvőrendőrt helyeznek ki, busz nem jön arra, a buszforgalmat kellene elterelni. A másik 

megoldás csillapított forgalmú szakaszt csinálnak a Kossuth utcából. Ezen a szakaszon emelt 

szintben lesz, nem lesz külön járda, akkor el lehet különíteni, hogy 30-as övezet. Más 

megoldás nincs, szélesíteni nem tudnak. 

Markó Péter Imre Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Egy 

közlekedéstervezőt meg kell kérdezni. 

Balogh Balázs alpolgármester: Leírta ezt már valaki. 

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Javasolja a rendőrt, 

járjon körbe 5x és álljon be egy mérő kocsi is. 

Ambrus Tibor polgármester: Fokozott forgalmi ellenőrzés lesz, kéri, hogy ez kerüljön ki a 

Csopak honlapra is. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Legyen szigorú 

ellenőrzés, a következő ülésre dolgozzák ki lehetőséget. Aki egyetért azzal, hogy a Kossuth 

utca forgalomcsillapítási ügyét napolják el, és egyúttal hatalmazzák fel a polgármestert, hogy 

a Balatonfüredi Rendőrkapitánysággal vegye fel a kapcsolatot a gyakoribb sebességellenőrzés 

céljából, kéri, szavazzon. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

168/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

úgy dönt, hogy a Kossuth utca forgalomcsillapítási ügyét elnapolja, és egyúttal 

felhatalmazza a polgármestert, hogy a Balatonfüredi Rendőrkapitánysággal vegye fel a 

kapcsolatot a gyakoribb sebességellenőrzés céljából. 

 

9./ Kádár és Társa Bt. vételi ajánlata a csopaki 1131 helyrajzi számú ingatlanra 

vonatkozóan 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Ismerteti az 

előterjesztést. Vezettessék át az új vázrajz alapján. Aki egyetért azzal, hogy a Képviselő-

testület a 97/2016. (IV.28.) ÖKT számú határozatát vonja vissza, kéri, szavazzon. 

 

A bizottság az alábbi javaslatokat terjeszti a Képviselő-testület elé: 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

169/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 97/2016. (IV.28.) ÖKT számú határozatát 

vonja vissza. 
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Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Aki egyetért azzal, 

hogy az önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező csopaki 1131 helyrajzi számon 

nyilvántartott, kivett beépítetlen terület megnevezésű, 1160 m
2
 nagyságú és a csopaki 1201/1 

helyrajzi számon nyilvántartott, kivett közút megnevezésű, 4363 m
2
 nagyságú ingatlanok 

Fókusz Geodézia Kft. 1080-1/2016 munkaszámú változási vázrajz szerinti telekhatár 

rendezését, valamint a csopaki 1131 helyrajzi számú ingatlanon lévő épület feltüntetését 

kezdeményezzék, kéri, szavazzon. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

170/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a kizárólagos tulajdonát képező csopaki 1131 

helyrajzi számon nyilvántartott, kivett beépítetlen terület megnevezésű, 1160 m
2
 

nagyságú és a csopaki 1201/1 helyrajzi számon nyilvántartott, kivett közút 

megnevezésű, 4363 m
2
 nagyságú ingatlanok Fókusz Geodézia Kft. 1080-1/2016 

munkaszámú változási vázrajz szerinti telekhatár rendezését, valamint a csopaki 1131 

helyrajzi számú ingatlanon lévő épület feltüntetését kezdeményezze. 

 

 

10./ Bodonkuti utca területrendezési ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Ismerteti az 

előterjesztést. 

Bujdosó Judit főépítész: A rendezési tervbe ki lett jelölve 2003-ban belterületbe vonandó 

területként. A testület már jóváhagyta. Meg kellene valósítani. A településrendezési tervvel 

ellentétes, ha egyenként adnak ki engedélyt. Akkor járnának el szakszerűen, ha bevonnák azt 

a területet, ami ki van jelölve a szerkezeti tervbe belterületbe vonandónak. Ennek a költségeit 

a tulajdonosokra át lehet terhelni. Ezt a területet ingyenesen ki lehet vonni ebben az évben. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Írjanak levelet a 

lakóközösségnek, hogy amennyiben 100%-ig hozzájárulnak, önkormányzati területén lehet az 

út, illetve összes költséget állják (Sárdi rétre is) akkor lesz. Aki egyetért azzal, hogy a csopaki 

2069 és 2458/3 helyrajzi számú ingatlanokon nyilvántartott Bodonkuti utca Szabályozási 

Tervlap szerinti kialakítását az érintett ingatlanok belterületbe vonását követően 

kezdeményezze abban az esetben amennyiben, a belterületbe vonással és az útkialakítással 

kapcsolatos minden költséget az érintett ingatlanok tulajdonosai vállalnak, illetve a rendezési 

terven jelölt útszabályozás szerinti területrészeket térítésmentesen átadják az önkormányzat 

számára, kéri, szavazzon. 

 

 

A bizottság az alábbi javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé: 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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171/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a csopaki 2069 és 2458/3 helyrajzi számú 

ingatlanokon nyilvántartott Bodonkuti utca Szabályozási Tervlap szerinti kialakítását 

az érintett ingatlanok belterületbe vonását követően kezdeményezze abban az esetben 

amennyiben 

 

- a belterületbe vonással és az útkialakítással kapcsolatos minden költséget az érintett 

ingatlanok tulajdonosai vállalnak, 

- a rendezési terven jelölt útszabályozás szerinti területrészeket térítésmentesen átadják 

az önkormányzat számára. 

 

 

11./ Nagy Istvánné és Nagy István Szilárd felajánlása a csopaki 908 helyrajzi számú 

ingatlanra vonatkozóan 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Ismerteti az 

előterjesztést. Aki egyetért azzal, hogy ajánlják fel 65.000,- Ft-ot, amennyiben 100%-ig 

hozzájárul az összes tulajdonos és nyilatkozik, kéri, szavazzon. 

 

A bizottság az alábbi javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé: 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

172/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy özv. Nagy Istvánné (8229 Csopak, Paloznaki 

u. 19.) és Nagy István Szilárd (8229 Csopak, Paloznaki u. 19.) kérelmére a csopaki 

908 helyrajzi számon nyilvántartott, kivett beépítetlen terület megnevezésű, 130 m
2
 

nagyságú ingatlant 500,- Ft/m
2
 áron, azaz 65 000,- Ft vételáron abban az esetben 

vásárolja meg, ha mind a három tulajdonos értékesíti a tulajdoni illetőségét, azaz az 

önkormányzat az ingatlan kizárólagos tulajdonosa lesz. A vételárat a 2016. évi 

költségvetésében az általános tartalék terhére biztosítsa. 

 

 

12./ Balogh György vételi szándéka a csopaki 696/3 helyrajzi számú ingatlanra és a 700/1 

helyrajzi számú ingatlan részterületére 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Ismerteti az 

előterjesztést. Javasolja, adják el a területet. Aki egyetért azzal, hogy Balogh György 

kérelmére a csopaki 700/1 helyrajzi számon nyilvántartott, kivett beépítetlen terület 

megnevezésű, 268 m
2
 nagyságú ingatlan szabályozási terven jelölt területrészének 

értékesítését elviekben támogassa és hatalmazza fel a polgármestert az értékesítéshez 

szükséges intézkedések megtételére, kéri, szavazzon. 
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A bizottság az alábbi javaslatokat terjeszti a Képviselő-testület elé: 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

173/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Balogh György (1126 Budapest, Szendrő utca 

44/B.) kérelmére a csopaki 700/1 helyrajzi számon nyilvántartott, kivett beépítetlen 

terület megnevezésű, 268 m
2
 nagyságú ingatlan szabályozási terven jelölt 

területrészének értékesítését elviekben támogassa és hatalmazza fel a polgármestert az 

értékesítéshez szükséges intézkedések megtételére. 

 

 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: A másikat ingatlant 

véleménye szerint ne adják el. Levelet kell írni, hogy azt a területet az önkormányzat nem 

kívánja eladni. Aki egyetért azzal, hogy Balogh György kérelmére a csopaki 696/3 helyrajzi 

számon nyilvántartott, kivett közterület megnevezésű, 4529 m
2
 nagyságú ingatlan 

értékesítését ne támogassák, kéri, szavazzon. 

 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

174/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy Balogh György (1126 Budapest, Szendrő utca 

44/B.) kérelmére a csopaki 696/3 helyrajzi számon nyilvántartott, kivett közterület 

megnevezésű, 4529 m
2
 nagyságú ingatlan értékesítését ne támogassa. 

 

 

13./ A csopaki 1816 helyrajzi számú ingatlan ingyenes önkormányzati tulajdonba adási 

ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Ismerteti az 

előterjesztést. Véleménye szerint visszakéréssel próbálják meg az ingatlan ingyenes 

önkormányzati tulajdonba kerülését. Aki egyetért azzal, hogy a Magyar Állam tulajdonában 

lévő csopaki 8229 Csopak, Füredi u. 109. szám alatti, 1816 helyrajzi számon nyilvántartott, 

„a” alrészletben szőlő, „b” alrészletben gyümölcsös, „c” alrészletben kivett vendégház 

művelési ágban nyilvántartott, 6350 m
2
 nagyságú ingatlan 1/1 tulajdoni hányadának ingyenes 

önkormányzati tulajdonba adás ügyében járjon el. 

 

 

A bizottság az alábbi javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé: 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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175/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Magyar Állam tulajdonában lévő csopaki 

8229 Csopak, Füredi u. 109. szám alatti, 1816 helyrajzi számon nyilvántartott, „a” 

alrészletben szőlő, „b” alrészletben gyümölcsös, „c” alrészletben kivett vendégház 

művelési ágban nyilvántartott, 6350 m
2
 nagyságú ingatlan 1/1 tulajdoni hányadának 

ingyenes önkormányzati tulajdonba adás ügyében járjon el. 

 

 

14./ Répási József kérelme 

 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Ismerteti a kérelmet. 

Régebben mondták, hogy hajlandók valamilyen formában segíteni, ha önkormányzati 

tulajdonjog kerül a házra. Dönteni kell, hogy a vásárlási szándékot kinyilatkoztassák. 

Ambrus Tibor polgármester: Először a Répási úrnak kell nyilatkoznia. 

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Vegyék meg és 

Répásiék bérleti díjat fizetnek. Jövő tavasszal el kell kezdeni felújítani. Addig hol fognak 

lakni? 

Ambrus Tibor polgármester: A szociális bérlakásban. 

Tislér Géza Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagja: Értékes, szép ház, 

nincs más ilyen a faluban. Arra is gondoljanak, hogy egy lakást fenntartsanak számukra. 

Levélbe keressék meg ezzel kapcsolatban, ha nekik megfelel ez, jelezzenek. Két opció van, 

egyik, amikor fel van újítva és életük végéig bérelhetik. De ha elkezdődik a felújítás, vagy ha 

szükségessé válik, ők kiköltöznek. Tavaszra két, három lakás felszabadul a szociális 

bérlakásban. Túl sok pénzt ne fizessenek ki ezért. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Vételi szándékot 

nyilatkoztassanak Répási felé, ha elfogadják az önkormányzat felajánlását, akkor lépjenek 

tovább. 

 

A bizottság az alábbi javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé: 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

176/2016. (IX. 05.) TFIB számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottsága 

Répási József 8229 Csopak, Kossuth Lajos u. 88. szám alatti lakos kérelmére úgy 

dönt, hogy a Csopak, Kossuth Lajos u. 88. szám alatti 1044 hrsz-ú ingatlant meg 

kívánja vásárolni az alábbi feltételekkel: 

- Lakottan történő megvásárlás esetén a jelenlegi tulajdonosok bérlőként továbbiakban 

is használhatják az ingatlant, 

- Üres megvásárlás esetén az önkormányzat cserelakást ajánl fel a jelenlegi 

tulajdonosoknak a szociális bérlakásában. 

 

15./ Szaxon József Attila kérelme 

 

Balogh Balázs alpolgármester: Zajlik a 71-es főút alatti forgalomtechnikai vizsgálat. 

Macsinka Klára erre vonatkozóan is fog javaslatot tenni. 
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Ambrus Tibor polgármester: Az önkormányzatnak semmi köze nincs ahhoz a területhez. 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök: Kéri jelezzék a 

kérelmező felé, hogy az önkormányzat folyamatosan foglalkozik a kéréssel. 

 

A Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság határozathozatal nélkül Szaxon Attila 

kérelmével kapcsolatos tájékoztatót tudomásul vette. A kérelmezőt a Hivatal értesíti, hogy 

felveszi a kapcsolatot az általa javasolt tervezővel, illetve a megfelelő elképzelés, ajánlat 

esetén az önkormányzat felveszi a kapcsolatot a 71-es út fenntartójával, a Magyar Közút 

KHT-vel, illetve a MÁV-val, mivel ők a terület tulajdonosai. 

 

Varga József Településfejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság elnök, Pénzügyi, 

Gazdasági és Ellenőrző Bizottság tagja: Megköszöni az ülésen való részvételt és a nyílt 

ülést 10.23 órakor bezárja. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 

  Varga József      Markó Péter Imre 

Településfejlesztési és Idegenforgalmi  Településfejlesztési és Idegenforgalmi 

Bizottság elnöke      Bizottság tagja 

 

 

 

 

Salamon Edina 

jegyzőkönyvvezető 

 


